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Úvodní slovo 
 Mnoho z nás při zamyšlení nad tímto rokem si povzdychne, jaký že to byl vlastně rok. Nejdříve 
trvala dlouho zima, pak několik úmorně horkých dnů a s koncem prázdnin rovnou nastal deštivý 
podzim.  Navzdory překážkám, které nám letos připravilo počasí, se podařilo dokončit kanalizaci v naší 
obci. Za stejně významnou skutečnost však považuji vstřícný přístup většiny našich občanů při 
dokončování kanalizačních přípojek. V současné době můžeme konstatovat, že většina nemovitostí je 
již na hlavní stoky připojena.  

Krátce po zvolení jsem byl totiž mnoha svými kolegy varován, že vykonávat funkci starosty 
v době výstavby kanalizace je to nejhorší, co prý mě mohlo potkat a to z důvodu, že budu muset lidi 
nutit, aby se na kanalizaci připojili, aby si rozkopávali své zahrádky a vynakládali vlastní prostředky na 
likvidaci odpadů, čímž se podle jejich zkušeností žádné velké obliby a vděku nedočkám.   

Jsem opravdu rád, že se tyto předpovědi převážně nenaplnily.  Tím nechci tvrdit, že jsem se 
porůznu nesetkával v souvislosti s výstavbou s kritickými připomínkami k realizaci stavby. V řadě 
případů byly tyto připomínky oprávněné a následně byly řešeny s dodavatelem stavby.  Pro úplnost 
uvádím, že stále probíhá odstraňování některých vad a nedodělků. Podstatné na všem je, že většina 
našich občanů  se chopila té obrovské příležitosti, jejíž základy byly položeny již za mého předchůdce 
Zdeňka Jiráska a své nemovitosti již v průběhu tohoto roku připojili, aniž by je k tomu musel někdo 
nutit. Nelze však bez povšimnutí přehlédnout, že stále nedošlo k napojení nikoli nevýznamného počtu 
nemovitostí.  Se vší naléhavostí žádám jejich vlastníky, aby dopojení svých přípojek vyřešili ještě 
před zimou.  Obec v nadcházejících dnech na úřední desce uvede seznam nemovitostí, u kterých dosud 
neevidujeme jejich připojení,  abychom si ve spolupráci s Vámi odsouhlasili skutečný stav. Poté obec 
začne jednat s vlastníky nepřipojených nemovitostí.  Je potěšující, že se naší obci z více stran dostalo 
obdivu nad tím, co jsme v relativně krátkém čase vykonali.  
 Po devíti letech jednání došlo na jaře letošního roku konečně ke schválení územního plánu obce, 
který je předpokladem jejího dalšího rozvoje.  Obec vytvořila i předpoklady k tomu, aby v dohledné 
době byly pro zájemce k dispozici nové parcely v Zátiší, kde zbývá ještě položit kabel pro jejich 
připojení na rozvod NN. 
 Na obecním úřadě byl zprovozněn CzechPoint, který ušetří žadatele o výpisy z trestního 
rejstříku či katastru nemovitostí před cestováním na příslušné úřady. 
 Věřím i tomu, že se podařilo zažehnat jistou přechodnou krizi v činnosti zásahové jednotky 
SDH Kublov a že tato jednotka poté, co jsem jejím novým velitelem jmenoval Martina Zrcka,  naváže 
na svou dlouholetou tradici. Významnou pomoc očekáváme od našeho občana a profesionálního hasiče 
Martina Šmída. 
 Nechci zde však vypočítávat vše, co se v poslední době v naší obci změnilo, neboť každý, kdo 
to chce vidět, se o tom může přesvědčit na vlastní oči.  Samozřejmě ne vše je zatím ve stavu, se kterým 
bych byl spokojen. Mám tím na mysli především konečnou úpravu některých místních komunikací 
například v Chaloupkách, okolo Mateřské školy a Podskalí. S nadějí v tomto směru očekáváme vyřízení 
žádosti na KÚ Stč. kraje a na uzavření smlouvy o dotaci z prostředků kraje ve výši 3,9 mil. Kč na 
dofinancování kanalizace, o jejíž poskytnutí již zastupitelstvo kraje pro naši obec rozhodlo.  Tato 
dotace však v plné míře nevyřeší problém místních komunikací, a proto předpokládám, že nové 
zastupitelstvo bude pokračovat v dosavadním úsilí o získání dalších dotačních prostředků. Již dnes však 
lze konstatovat, že se nenaplnila pesimistická očekávání některých jedinců,  kteří dokonce v průběhu 
výstavby kanalizace prohlašovali : „…to už nikdo dohromady nedá“.  Budoucímu zastupitelstvu přeji, 



aby se život obce co nejdříve vrátil do původních kolejí,  kdy se konečně mnohem více času bude moci 
věnovat organizování akcí příjemnějších, než je stavba kanálu.  
 Logicky jsme se v průběhu volebního období v zastupitelstvu při řešení problémů setkávali jak 
s podporou a pochopením, tak i v extrémech (a naštěstí ojediněle) až s naprosto nekritickým 
prosazováním osobních zájmů. Rozdílnost je však lidskou přirozeností a jelikož jsem na různých 
místech pracoval s lidmi téměř po celý život, nejsem v tomto směru ani zaskočen, ani překvapen.  
Podstatné  je, že i nadále mohu cítit hrdost nad tím, že jsem „Kublovák“. Vím, že se to někomu může 
zdát úsměvné, ale sounáležitost s obcí, jako místem odkud pocházím a kde žiji, jakož i sounáležitost 
s lidmi ve svém okolí, považuji v dnešním anonymním světě za velice významnou.  Setkal jsem se i 
s názory ve svých důsledcích rozdělující starousedlíky a ty, kdo nemají trvalejší vazby na naši obec. 
Takováto zjednodušení však nelze přijmout. Každému, kdo do obce přichází, jsme obecně připraveni 
poskytnout přátelské přijetí, zejména pokud se vedle toho, že si zde postaví či koupí nemovitost 
rozhodne stát se i naším občanem.  Z druhé strany však předpokládáme, že každý nově příchozí si 
uvědomuje, že to, co se mu v obci dostává, není pouhou samozřejmostí, ale  v mnoha směrech 
výsledkem práce řady zdejších občanů a jejich předků.  Jelikož jsou prostředky kterékoli obce naší 
velikosti omezené, očekáváme od sebe vzájemně nejen jistou dávku tolerance, ale i určitou  společnou 
pomoc ve prospěch obce jako věci veřejné, která nás bezprostředně, v podobě společného domova, 
spojuje. Většina z občanů pak tuto pomoc naplňuje v praktických krocích způsobem, který je v jejich 
možnostech a schopnostech, ať už se jedná o sekání trávy na veřejném prostranství, úklid po těch méně 
chápajících např. v okolí kontejnerů a autobusových čekárnách,  ale i v oblasti nehmotné, např. 
připomínáním historie naší obce, odkazu a památky významných rodáků, předáním krásného zážitku 
v podobě pěveckého vystoupení, výstavy vlastních obrazů či jiných výsledků své tvořivosti, kterými 
nás ostatní potěší a obohatí. Myslím, že právě v tomto směru má naše obec velkou tradici. My 
starousedlíci tedy nemáme a nikdy jsme neměli důvod rozdělovat ty, kdo s námi žijí a je jen na nově 
příchozích, aby se sami neoddělovali. Ti jednotlivci,  kteří se někdy velice razantně po obci domáhají 
svých domnělých práv, aniž jsou mnohdy našimi občany, by si však měli uvědomit, že naše obec může 
poskytovat služby a občanský servis jen v rozsahu prostředků, kterými disponuje a které jsou jí 
přidělovány převážně s ohledem na počet trvale v obci hlášených obyvatel.  S uspokojením mohu 
konstatovat, že většina vlastníků či nájemců nemovitostí, kteří ač našimi občany nejsou, fakticky svým 
přístupem a pomocí projevují ochotu obci pomáhat a aktivně se účastnit na jejím životě. 

Bývá obvyklé, že skutečná hodnota a význam kvalitních mezilidských vztahů se projevuje 
především v situacích zcela krizových. Stalo se tak i při nedávném vloupání do naší mateřské školy, 
kdy zatím policii neznámý pachatel svým počínáním fakticky zdemoloval celý interiér školky. I když se 
této události ve svém článku věnuje paní ředitelka Rumpíková, považuji za svou povinnost, poděkovat 
všem občanům,  kteří bezprostředně vyslyšeli moji žádost a přišli pomoci uvést školku do původního 
stavu.  S čím se však nelze smířit, je zjištění, že mezi námi žijí tvorové, kteří jsou schopni takové 
špinavosti.  

V souvislosti s ukončením volebního období,  ve kterém jsem po jeho druhou polovinu měl tu 
čest být starostou obce Kublov mi dovolte, abych se za nás všechny ještě jednou poklonil památce 
Zdeňka Jiráska, který toto období zahajoval a na jehož práci jsem mohl v řadě věcí navázat. Současně 
této příležitosti využívám k tomu, abych poděkoval za práci všem členům stávajícího zastupitelstva 
obce. Mohu jen potvrdit, že po celou dobu volebního období všem zastupitelům vždy šlo o prospěch 
obce, neboť luxus jakéhokoli politicky motivovaného hašteření si na komunální úrovni dovolit 
nemůžeme a také k němu nikdy nedošlo. Děkuji všem, kteří za mnohdy zanedbatelnou odměnu pro 
obec pracují, ať už je to v oblasti zajištění provozu mateřské školy, památníku Josefa Leopolda 
Zvonaře, činnosti Sboru pro občanské záležitosti nebo údržbu obce. Zejména pak oceňuji významnou 
pomoc místostarostky Jitky Humlové a účetní obce paní Marie Holinové. Vám občanům pak děkuji za 
pomoc a podporu v období, které nebylo tím nejlehčím. Bez ohledu na to,  koho se rozhodnete 
v nadcházejících komunálních volbách podpořit, si dovoluji požádat, abyste svou účastí v těchto 
volbách v míře co nejvyšší vyjádřili svůj zájem o další osud naší obce.  

 

                JUDr. Josef Matějka – starosta 

 



Stav obyvatel:   

Na počátku volebního období k 31.12.2006 měla obec Kublov 567 trvale hlášených občanů. 
K dnešnímu dni má trvale přihlášených 613 obyvatel. 

V letošním roce zemřeli: Marie Hošková, Jiří Pánek, Václav Pelc. Čest jejich památce. 

Na listopad tohoto roku připravuje Sbor pro občanské záležitosti Kublov slavnostní vítání 
nových občánků. O přesném termínu budou rodiče dětí včas informováni.   

Od posledního vítání občánků  se v r. 2009 narodila  Michaela Zelenková.  V letošním roce se 
dosud narodily tyto děti: Alena Špirytová, Anežka Ondrušková, Sedrik Aurelius Rieser, Lucie 
Kožíšková, Eliška Srpová, Tereza Machová, Rozálie Skřivanová, Šimon Barchánek, Anna Natálie 
Seidlová a Ema Schovánková. 

Umíme si pomáhat! 

Jsou okamžiky, které bychom ze své paměti nejraději vymazali a jsou také okamžiky, které 
stojí zato si pamatovat. Ráno 22.9.2010 patřilo k těm, které chod naší mateřské školky zcela 
paralyzovalo. Neznámí lupiči se vloupali do budovy a následně zde odcizili většinu cenných věcí. To 
ale nestačilo. Hasicími přístroji umístěnými v budově poničili to, co nemohli odnést. Bílý, jemný 
prášek pokrýval veškeré hračky a zařízení v herně, skříňky a věci dětí v chodbě, dokonce zařízení 
kuchyně. Protože lupiči zotvírali všechno, co bylo zavřené, byl prášek naprosto všude.Jen těžko si 
kdokoli, kdo podobnou situaci nezažil, může představit beznaděj při představě, jak se dá podobná 
spoušť zvládnout. My jsme ale nezůstali sami. Starosta Kublova JUDr. Josef Matějka nám okamžitě 
pomáhal, jak se dalo. Místním rozhlasem poprosil o pomoc občany Kublova. Možná by málokdo 
uvěřil, jaká soudržnost v obci může být. Když jsme viděli kolik lidí přispěchalo na pomoc, měli jsme 
slzy radosti v očích. V dnešní době, kdy se mluví většinou jen o tom horším mezi lidmi, jsme se mohli 
přesvědčit, že solidarita a lidskost pro někoho nejsou jen prázdná slova. Nepřišli jen rodiče dětí 
z mateřské školy, přišli lidé, kteří školku nepotřebují, přišly také odrostlé děti, které ve školce strávily 
nějaký čas.Jen s jejich pomocí, jak fyzickou, tak materiální, jsme byli schopni zprovoznit zařízení 
mateřské školy. Děkujeme!! Ano, umíme si pomáhat a já jen doufám, že ti, kteří jsou schopni vzít 
dětem jejich útočiště, brzy pochopí, že mají ruce k práci a pomoci druhým, ne k destruktivním 
činnostem… 

          Marie Rumpíková  - ředitelka MŠ Kublov 
 

Sraz mopedistů 

Dne 18.09.2010 v naší obci proběhl již 2.ročník Mopeďáckého špacíru Křivoklátskem, 
pořádaný Spolkem dobrovolných mopedistů Kublov.Této akce se zúčastnili členové okolních spolků a 
to ze Žebráku, Rakovníka, Cerhovic, Svinař, Příbrami ale i mopedisté, kteří nejsou registrováni. Již 
loňská, dle ohlasů dobře vybraná trasa, slušná organizace a výtečné počasí letos přivedlo celkově na 
start špacíru 101 nadšenců. Letošní trasa vedla znovu tím nejlepším, co můžeme nabídnout. Krásným 
údolím řeky Berounky. Bezpečný průjezd celou trasou špacíru nám  pomáhali zajišťovat motorkáři ze 
Žebráckého motoklubu, kteří mají zkušenosti s doprovodem největší akce tohoto druhu v ČR a to ze 
spanilých jízd  moped klubu Žebrák. Akce byla zakončena  tombolou. Jako účastník  z největší 
vzdálenosti byl vyhlášen mopedista z Rožmitálu pod Třemšínem. Odstavení doprovodných vozidel a 
parkování účastníků akce probíhalo na nové a velice pěkně upravené zpevněné ploše u rybníka, která 
byla dokončena těsně před srazem. Zázemí srazu a občerstvení zabijačkovými specialitami zajistila  
restaurace U Rypáčků. 

Průběh celé akce natáčel p.Tomáš Ksandr tel:724176602, u kterého je možno asi za 1 měsíc,  
až celý záznam zpracuje, objednat CD. Celkově byl letošní ročník Mopeďáckého špacíru hodnocen 
velice kladně a většina účastníků se těší na ročník příští. Poděkování si zaslouží celý tým, který se 
podílel na přípravě a průběhu srazu, sponzoři z řad našich mopedistů za zajištění tomboly a  obecní 
úřad Kublov za propagační materiály. 
 



Nyní pár řádek z historie. Spolek 
dobrovolných mopedistů Kublov má 
v současné době 20 členů a  
zúčastňuje se mopeďáckých akcí a 
srazů od roku 2006. Jsou to srazy 
klubů Žebrák, Svinaře, Světlá nad 
Sázavou a letos nových srazů Moto 
muzea Křivoklát a Třebíč. V obci 
Kublov je v současné době cca 60 
mopedů Stadion S 11, S 22 a Jaweta. 
Díky letitým účastem na srazech 
v počtu nepřehlédnutelném a 
samotném pořádání moped srazu jsou 
Kublovští mopedisté právoplatnými 
členy obce mopeďácké a jméno  
Kublova prezentují zodpovědně. 
                                   Vladimír Palek 

Důležité informace 

Sběr železného šrotu provede po obci SDH Kublov v sobotu 9.10.2010 od 8.00 hodin. 

Obecní úřad ve spolupráci s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. uskuteční v sobotu 
                            23. 10. 2010 od 7.00 do 7.30 hodin u Slovanky 
                            Svoz nebezpečného odpadu a elektrozařízení  
Pro občany Kublova je svoz bezplatný, náklady hradí obec, právnické osoby platí dle ceníku 2010 
 

Obecní úřad ve spolupráci s občanským sdružením DIAKONIE Broumov vyhlašuje                                     
Sbírku použitého ošacení                                                                        

V sobotu 23. 10. 2010 od 9.00 do 10.00 hodin v chodbě kina Na Pěnkavce 
Nepoškozené, čisté a suché ošacení, lůžkoviny a obuv balte do igelitových vaků nebo do krabic. 

Nesbírá se elektrozařízení, nábytek, kola, kočárky  

 

Ve dnech 12. až 14. listopadu 2010 budou v obci před hasičskou zbrojnicí přistaveny  kontejnery  
na velkoobjemový a biologický odpad 

Co si můžete koupit na místní poště 
Autolékárnička á 349 Kč,  
Hra " Princezny před plesem" á 399Kč 
Hra " Faraonova kletba" á 399 Kč 
Hra " Medvídek PÚ Super den" á 299 Kč 
Hra "Medvídek PÚ baví a učí" á 349 Kč 
Hra "Svět modelek Barbie" á 499 Kč 
Hra "Přidej" á 299 Kč 
Hra "Malý pošťák" á 129 Kč 
Krteček mluvící á 390 Kč 

Adventní kalendář á 299 Kč 
Úkolníček á 14 Kč 
Stolní kalendáře na rok 2011 (recepty, zvířata, 
pohádkové, Čtyřlístek) od 31 Kč 
Nástěnné kalendáře na rok 2011 ( Pat a Mat, 
pejskové, příroda, květiny, hrady a zámky ČR) 
od 69 Kč 
Vánoční balicí papír á 15 Kč 
Dárkové tašky s pohádkovými motivy  

Volby do zastupitelstva obce Kublov se uskuteční                                                       
v pátek 15. října 2010 od 14.00 do 22.00 hodin                                                                         

a v sobotu 16. října od 8.00 do 14.00 hodin                                                                    
Místem konání voleb je volební místnost v I. patře Mateřské školy Kublov č.p. 14  
Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svoji totožnost a státní občanství České republiky            


